
Z A P I S N I K 
 
Sa sjednice redovne  Skupštine Hrvatskog konjičkog saveza održane 27. veljače 2023. god. u Domu 
sportova, Dvorana za šah i bridž, Trg Krešimira Čosića 11, Zagreb. 
Sjednica je s radom započela u 14.00 sati. 
 
AD 1 
Gosp. Kovačić pozdravio je prisutne te im zahvalio na dolasku. Zamolio je prisutne da vode računa o 
ograničenom vremenu korištenja dvorane (do 17.00). 
  
AD 2 
Gosp. Kovačić predložio je sljedeći sastav radnog tijela Skupštine: 
Zapisničar – Martina Hercigonja 
Ovjerovitelji zapisnika –Jasminka Pirš Petraković i Marko Ulaga 
Verifikacijsko povjerenstvo – Dinka Kovačević, Senka Budimir i Christian Barbić 
 
Prijedlozi su jednoglasno usvojeni. 
 
AD 3 
Gđa. Kovačević, u ime verifikacijske komisije, podnijela je izvješće. Skupštinsko tijelo sastoji se od 49 
redovnih članica s pravom glasa od kojih je prisutan 31 predstavnik.  
Verifikacijsko povjerenstvo utvrdilo je kvorum i sjednica može započeti s radom. 
Podijeljeni su glasački listići. 
Gosp. Kindl, predstavnik KK Sokol Dupci postavio je pitanje jeli HKS-u vraćen višak sredstva uplaćenih 
SKK SEM a koji se temeljem izvješća revizije vodi kao dug SKK SEM. 
Gosp. Kovačić rekao je da dug postoji i da je stav IO-a da isti mora biti vraćen HKS-u no da je 
odobreno obročno plaćanje. Nije riješeno na pismeni način sve dok ne bude usvojeno izvješće 
revizije. 
Gosp. Kindl smatra da to nije korektno spram članica koje svoje obveze podmiruju. 
Gosp. Gugić postavio je pitanje ima li još takvih slučajeva napominjući kako je nebitno o kojem se 
klubu radi već da je bitno da ista pravila vrijede za sve. 
 
Gđa. Prvanović Babić, predstavnica SKK SEM rekla je da je krajem prošle godine preuzela vodstvo SKK 
SEM da spomenuti dug postoji te da je dogovoreno da će nakon revizije biti donijeta konačna odluka 
o povratu duga. 
Gđa. Budimir mišljenja je da nije isto duguje li članica svoje redovne obveze ili nešto pout pozajmice i 
slično. 
 
Gđa. Kovačević slaže se sa stavom gosp. Kindla te predlaže glasanje po pitanju ima li SKK SEM pravo 
glasa ili ne. 
 
Daje se na glasanje prijedlog ima li SKK pravo glasa. Sa 15 glasova za i 11 protiv SKK SEM ima pravo 
glasa. 
 
 
AD 4 
Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 

 
AD 5 
 
Gosp. Kovačić predložio je sljedeći: 



 
        DNEVNI RED 

 
 
1. Otvaranje sjednice Skupštine i utvrđivanje broja redovnih članica HKS-a koje su pristupile 

Skupštini 
2. Izbor radnih tijela sjednice Skupštine HKS-a 

· Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

· Izbor tri člana povjerenstva za verifikaciju predstavnika redovnih članica 

3. Izvješće povjerenstva za verifikaciju predstavnika redovnih članica 
4. Verifikacija zapisnika s redovne sjednice Skupštine 29.12.22.god. 
5. Glasanje o prijedlogu Dnevnog reda 
6. Izvješća o radu za 2022. godinu 

Izvješće Predsjednika HKS-a 2022.god. 

Izvješća Predsjednika svih Sportskih i Stručnih odbora 

Izvješće direktora reprezentacija 

7. Financijsko izvješće HKS-a za 2022.god. 
8. Izvješće predsjednika Nadzornog odbora 
9. Prihvaćanje izvješća 
10. Prijedlog Pravilnika o financijskom poslovanju te sustavu financijskog upravljanja 
11. Izvješće revizora kao Završno financijsko izvješće za razdoblje 2019.-2021.g.te donošenje Odluke 
12. Donošenje Odluke o razrješenju Glavnog tajnika HKS-a 
13. Donošenje Odluke o imenovanju Glavnog tajnika HKS-a 
14. Donošenje Odluke o imenovanju člana IO HKS-a iz kvote Predsjednika HKS-a  
15. Razno 
 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

AD 6 

Uz poziv sa Skupštinu svim članovima dostavljena su i sva izvješća o radu sportskih i stručnih odbora 

za 2022.god.. 

Predsjednik je svoje izvješće prezentirao multimedijalnom prezentacijom. 

U daljnjoj raspravi gosp. Kindl smatra da ne treba miješati struku i Izvršni odbor te da se IO treba 

baviti financijama saveza. 

Gosp. Kovačić rekao je da je to jedna od ideja o kojoj će se raspravljati kad će se raditi izmjene i 

dopune Statuta HKS-a. 

Gosp. Kindl smatra da su treneri bili u zabludi polažući FEI tečajeve a temeljem kojih nemaju pravo na 

trenersku licencu. Pitao je zašto su treneri s FEI diplomama do sada plaćali trenerske licence i kako će 

HKS zaštititi trenere koji nemaju reguliran status trenera. 

Gosp. Kovačić rekao je da oni koji su polagali FEI tečajeve nisu to radili uzalud, politika HKS-a bila je 

da FEI certifikat pomogne trenerima no to na žalost nije uspjelo. 

HKS će morati svoje pravne akte napraviti na način da i FEI treneri imaju svoju funkciju. 



Gosp. Kindl smatra da savez treba zaštititi trenere koji su producirali velik broj natjecatelja a to 

moraju predložit nadležni odbori. Kaže da su ljudi iz odbora predlagali trenerima da pohađaju FEI 

tečaj. 

Gđa. Emilia Džambo, predsjednica Odbora voditelja i trenera jahanja rekla je da stari Zakon o sportu 

nije definirao broj sati koji moraju zadovoljiti da bi stekli status trenera dok novi Zakon to regulira. 

HKS nema način zaštititi trenere koji ne udovoljavaju propisanim uvjetima. 

FEI diploma je certifikat kojim se dokazuje određeno znanje. HKS je pokušavao pri Ministarstvu 

obrazovanja ishoditi priznavanje FEI diploma no to je od strane Ministarstva odbijeno. 

U razgovoru s Odborom za edukaciju predloženo je da osobe koje imaju priznate trenerske diplome 

potpišu ugovore s klubovima u svrhu reguliranja rada na način da bi osobe koje nemaju zadovoljene 

sve uvjete mogle raditi pod mentorstvom priznatih trenera.  

Gđa. Džambo rekla je da je napravljena lista trenera te da će ista biti objavljena. Treneri koji imaju FEI 

certifikate imat će prednost upisa za školovanje pri Sportskom učilištu. 

Svi klubovi bit će obaviješteni o programu školovanja. 

 

AD 7 

Financijsko izvješće HKS-a za 2022.god. dostavljeno je članicama uz poziv. 

Gosp. Kovačić dao je riječ gosp. Valuhu.  

Gosp. Valuh rekao je da je Financijsko izvješće izradio Knjigovodstveni servis, ukratko prezentirao 

izvještaj, te pitao prisutne ima li tko kakvih pitanja. 

Gosp. Kindl pitao je postoji li popis natjecatelja i konja za koje se podmirene članarine za prethodnu 

godinu. Gosp. Valuh rekao je da postoji. 

Gđa. Novak Djelmić rekla je da se pitanje odnosi na dopis koji je KK Evago uputio svim članicama u 

kojem se spominje da neki klubovi nisu podmirivali obveze za licence a njihovi članovi su se natjecali.  

AD 8 

Izvješće  Nadzornog odbora  za 2022.god. dostavljeno je članicama uz poziv te je predsjednica NO-a 

gđa. Kulić i usmeno pročitala izvješće. 

AD 9 

Gosp. Kovačić predložio je skupno usvajanje izvješća te su ista jednoglasno usvojena. 

AD 10 

Prijedlog Pravilnika o financijskom poslovanju te sustavu financijskog upravljanja dostavljen je 

članicama uz poziv. 



Revizija je također ukazala na potrebu izrade takve vrste dokumenta. U prijedlog ovog Pravilnika su 

uvršteni i prijedlozi radne grupe izabrane na prošloj sjednici Skupštine. 

Obzirom da se nitko nije javio za raspravu prijedlog Poslovnika dat je na glasanje te je jednoglasno 

usvojen. 

 

AD 11 

Izvješće revizije dostavljeno je svim članicama. 

Gosp. Kovačić dao je riječ  gđi. Kopun iz tvrtke Kopun revizije koja je izradila izvješće. 

Gđa. Kopun obavijestila je članice da je napravljena revizija za razdoblje protekle tri godine. 

Izvješće je koncipirano u smislu prijedloga za poboljšanja u komunikaciji s knjigovodstvenim servisom. 

Ne radi se o nikakvim značajnijim stvarima koje se ne mogu ispraviti u suradnji s knjigovodstvenim 

servisom. 

Gosp. Kovačić otvorio je raspravu. 

Gđa. Novak Djelmić postavila je pitanje jesu li utvrđeni kakvi nezakoniti postupci u financijskom 

poslovanju HKS-a. 

Gđa. Kopun rekla je da do sada HKS nije imao interni akt koji propisuje način raspodjele i isplate 

sredstava te da nisu uočena nikakva odstupanja. 

Gosp. Kovačić rekao je kako je ova situacija oko financijskog stanja HKS-a predstavljala uteg 

poslovanju te da nije bilo toga možda su se mogle napraviti određene stvari za sport. 

Svi dosadašnji izvještaji kao i svi financijski stručnjaci pokazali su da nije bilo nikakvih nezakonitih 

radnji u financijskom poslovanju. 

Gosp. Kovačić napomenuo je kako gosp. Preost nikada nije negirao isplate potpora klubovima i da niti 

jedna kuna nije isplaćena na privatni račun već isključivo na račune klubova te da su sredstva dalje 

raspoređena u sport. 

Izvješće revizije jednoglasno je usvojeno. 

Gosp. Kovačić zahvalio je gđi. Kopun. 

AD 12 

Gosp. Kovačić rekao je da je prvotni Dnevni red nadopunjen točkama koje se odnose na u 

međuvremenu podnijetu ostavku glavnog tajnika gosp. Valuha. 

Izvršni odbor je na telefonskoj sjednici razmotrio zahtjev gosp. Valuha za razrješenje a i sam je 

osobno razgovarao sa gosp. Valuhom. 

Gosp. Kovačić zamolio je gosp. Valuha da obavijesti prisutne o razlozima ostavke. 



Gosp. Valuh rekao je da je ostavku podnio iz privatnih razloga odnosno da su mu se dogodile 

određene promjene na redovnom poslu gdje se povećao obujam posla te smatra da zbog navedenog 

nije više u mogućnosti obavljati i dužnost glavnog tajnika na način na koji bi bio zadovoljan. 

Jednoglasno je donijeta Odluka o razrješenju gosp. Valuha sa dužnosti Glavnog tajnika. 

Gosp. Kovačić zahvalio je gosp. Valuhu na suradnji. 

Gosp. Kovačić napomenuo je kako će se u skorijoj budućnosti morati razgovarati o profesionalnom 

obavljanju dužnosti glavnog tajnika. 

AD 13 

Gosp. Kovačić rekao je kako je svima dostavljen CV kandidatkinje za dužnost Glavnog tajnika gđe. 

Sande Kulić te da su svi imali priliku pročitati njene reference. 

Gđa. Kulić zadovoljava sve uvjete za Glavnog tajnika propisane Statutom HKS-a. 

Gosp. Kovačić rekao je da je gđa. Kulić dala ostavku na mjesto predsjednice Nadzornog odbora HKS-a 

te predlaže skupštini da usvoji ostavku. 

Ostavka je jednoglasno usvojena. 

Obzirom da nitko od prisutnih nema pitanja za gđu. Kulić predsjednik je dao prijedlog imenovanja 

gđe. Kulić na mjesto glavne tajnice na glasanje. 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

Gđa. Kulić zahvalila je svima na ukazanom povjerenju. 

 

AD 14 

Gosp. Kovačić rekao je kako je svima dostavljen CV kandidatkinje za članicu IO-a gđe. Koraljke Plašćar 

te da su svi imali priliku pročitati njene reference. 

Gđa. Plašćar spremna je prihvatit se posla posebno u marketinškom dijelu. 

Gosp. Djelmić, predstavnik KK Jarun rekao je da je osoba koja će se izabrat kao treći član u kvoti 

predsjednika ključna osoba a posebno za sponzorski dio financiranja saveza. 

Postavio je pitanje tko je rekao da je ta osoba prava za IO, poznaje li je i može li ona pribaviti sredstva 

za savez. 

Gosp. Kovačić rekao je poznaje oko 3 mjeseca, da je obavio razgovore s gđom. Plašćar i stekao dojam 

da ona može odraditi taj dio. 

Gosp. Djelmić rekao je da svi moraju biti svjesni da treba raditi za savez, novom vodstvu treba dati 

vremena ali moraju biti svjesni da se od njih očekuju rezultati na kraju mandata. 



Gosp. Kindl smatra da je predsjednik imao dovoljno vremena da u IO predloži pouzdanu osobu a ne 

nekoga koga kratko poznaje. U IO-u moraju biti ljudi od kojih će savez imati koristi. 

To su ključna mjesta za ljude koji su sposobni propagirati savez. 

Gđa. Novak Djelmić rekal je da poznaje gđu. Plašćar koja se veseli ovoj ulozi, dat će sve od sebe no da 

ne može ništa garantirati. Ukoliko vidi da neće biti u mogućnosti ništa napraviti povući će se s mjesta 

članice IO-a.  

Gosp. Kovačić rekao je da danas nitko ne može garantirati koliko može pomoći, za godinu dana ističe 

mandat i treba se napraviti najbolje što se može. 

Jedan od glavnih poslova IO-a je pribavljanje sredstava i do sad su poslane zamolbe na adrese 

nekoliko velikih firmi te se nada pozitivnom odgovoru bare nekih od njih. 

Gosp. Gugić predlaže da jedan od ciljeva IO-a bude da pošalje ekipe u svim disciplinama na Balkanko 

prvenstvo ove godine. 

Gosp. Kovačić dao je na glasanje prijedlog za imenovanje gđe. Plašćar u IO HKS-a. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

AD 15 

Gosp. Kovačić rekao je da treba imenovati novog člana NO-a te poziva prisutne da iznesu svoje 

prijedloge. 

Gđa. Novak Djelmić i gđa. Kovačević predlažu gosp. Kindla. 

Gđa. Bulić, predstavnica KK Hercules predlaže gosp. Stjepana Cepanec. 

Gosp. Kovačić dao je na glasanje prvi prijedlog koji je podržan od većine prisutnih članova te se gosp. 

Kindl imenuje članom NO-a HKS-a. 

Gosp. Kindl pitao je zašto se struka zaobišla u davanju potpore za prijem u državljanstvo RH u slučaju 

gđice. Anastasie Kirnarskaya. Ima ljudi koji su puno duže u Hrvatskoj no za nih nije tražena potpora. 

Mišljenja je da treba zauzeti stav i ne prihvaćati takve zahtjeve dok se ne donese neka vrsta pravilnika 

vezana za takve stvari. 

Gosp. Kovačić rekao je da je taj postupak pokrenut prije nego je novi IO počeo raditi i da nije 

pronađeno nikakvo uporište da bi o tome odlučivala skupština. 

Iz onoga što je gđica. Kirnarskaya navela u zahtjevu djelovala je kao isključivo pozitivna osoba te je IO 

podržao njen zahtjev. Nije se smatralo toliko bitnim da bi iziskivalo daljnju raspravu te gđicu. 

Kirnarskaya se smatralo kao konkurenciju bilo kome. 

Gosp. Kindl smatra da svakako je struka ta koja treba dati svoje mišljenje, pokrenut će se val takvih 

zahtjeva te da treba zaštiti naše natjecatelje. Da gđica. Kirnarskaya ima zapažene rezultate i da HKS 

ima koristi od nje onda je to u redu. Ovu potporu smatra pogreškom IO-a. 



Zašto bi netko tko je nedavno došao u Hrvatsku imao iste uvjete kao i domaći natjecatelji. 

Gosp. Ulaga rekao je da se državljanstvo ne dobiva temeljem  potpore nacionalnog saveza već drugih 

faktora. 

Gosp. Kovačić rekao je da nitko neće dobiti državljanstvo temeljem preporuke HKS-a. Struka svakako 

treba dati svoje mišljenje te će se u buduće voditi računa o istome. 

Gosp. Kindl pitao je je li donijeta odlluka o hitnoj pomoći na natjecanjima. Gđa. Kovačević rekla je da 

su takve stvari propisane pravilnicima i zakonom. 

Gosp. Kovačić rekao je da će se s Ministarstvom zdravstva vidjeti ima li kakvih mogućnosti pomoći 

organizatorima u tom smislu. 

Gđa. Novak Djelmić rekla je da je to stvar sportskog odbora i da će ići kao prijedlog na IO. 

Također se čeka ponuda Karlovačke županije s kojom bi se eventualno potpisao ugovor o suradnji. 

Kad ponuda stigne prijedlog će biti dostavljen IO-u. 

Gosp. Ulaga smatra da bi se pravilnikom trebao povisiti iznos najveće dopuštene prijavnine iz razloga 

općeg poskupljenja te pomoći organizatorima. 

Gđa. Novak Djelmić rekla je da je to također stvar pravilnika. 

Gosp. Kindl kaže da bi se iz toga trebala izuzeti natjecanja PH i CC-a. 

Gosp. Kovačević predlaže da o istome raspravljaju na odborima. 

 

Nakon što više nije bilo tema za raspravu sjednica je završila u 16.15 sati. 

 

ZAPISNIČAR 

Martina Hercigonja 

 

OVJEROVITELJI 

Jasminka Pirš Petraković 

 

Marko Ulaga 

 

 

 



 

 


